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STYRELSEMÖTE ÖRNSKÖLDSVIKS BRIDGEALLIANS 2025-01-14 
 

Närvarande Lars Alenius, Eva Eriksson, Per Hoppman, Roger Leissner, Åke Lundberg, Per Strandberg, 
Ingrid Sundgren, Monica Westin 
 

Fördelning Närvarande + Ann Ingberg 
 

Mötets öppnande ÖBAs ordförande Åke Lundberg förklarade styrelsemötet öppnat. 
 

Örnträffen I nuläget är det maximala antalet 26 par anmälda till Örnträffen på lördag 2025-01-25. 
Åke kommer att göra förberedelser som flyttschema fredag kväll men vi måste hjälpas åt 
med utplacering av bord dessförinnan. Per lägger brickorna med hjälp av Karl Norberg 
men vi har inte tillräckligt så att vi kan lägga ut vid varje bord och behöver därför hjälp av 
en brickbytare. Prispengarna bestämdes till 1:a pris 2 000,-, 2:a 1 200,-, 3:e 1 000,-
4:e 800,-, 5:e 600,- och 6:e pris 400,-. 
 

Årsmöte Styrelsen beslutade datum för årsmötet till 2025-03-11, 17.00. 
 

Brickläggningsmaskin Klubben har goda finanser för tillfället och styrelsen diskuterade möjligheten att 
investera i en ny maskin, nya brickor och kortlekar. Åke fick i uppdrag att ta fram priser 
för att köpa in endast brickor och kortlekar i år alternativt även en brickläggningsmaskin, 
troligen efter bridgefestivalen. När vi vet summorna kan vi undersöka möjligheten att 
söka bidrag för anskaffningen. ÖBA kommer även att behöva investera i en ny dator och 
möjlighet till internetanslutning åtminstone när det nya Ruter-systemet som kommer att 
vara molnbaserat tas i drift. 
 

Nästa möte Nästa möte beslutades till tisdag 2025-02-18, 17.00. 
 

Mötet avslutas 
 

Ordförande Åke Lundberg förklarade mötet avslutat. 
 

 Vid protokollet 

 
Ingrid Sundgren 
 

 


